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Σαλαμίνα  15 / 06 / 2023 

           

Ο Δήμαρχος Σαλαμίνας κος Παναγόπουλος Γεώργιος με την 

ιδιότητα του Προέδρου Συντονιστικού Τοπικού Οργάνου (Σ.Τ.Ο.) για 

θέματα Πολιτικής Προστασίας του Δήμου Σαλαμίνας, προσκάλεσε  την 

Παρασκευή  9 Ιουνίου 2023 και ώρα 11.00  στην  αίθουσα συνεδριάσεων 

του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Σαλαμίνας τα Μέλη  του 

Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής Προστασίας του Δήμου Σαλαμίνας, 

(υπ΄αριθμ.99/2022 απόφαση Δημάρχου περί: “Συγκρότησης 

Συντονιστικού Τοπικού  Οργάνου (ΣΤΟ) Πολιτικής Προστασίας Δήμου 

Σαλαμίνας”) να καταθέσουν  τις προτάσεις τους σχετικά με την λήψη 

μέτρων ,προγραμματισμό, συντονισμό και ετοιμότητα των φορέων για 

την αντιμετώπιση κινδύνων ενόψει της αντιπυρικής περιόδου 2023 . 

 

Παρόντα  Μέλη  ήταν:  
 

1.-Παναγόπουλος Γεώργιος, Δήμαρχος Σαλαμίνας 

 

2.-Νάννος Σωτήριος,  Αντιδήμαρχος, αρμόδιος σε θέματα Πολιτικής 

Προστασίας 

 

3.-Καλογήρου Κωνσταντίνος , Αντιπλοίαρχος  

4.-Δημητρακόπουλος Γεώργιος (αναπληρωματικό μέλος Λ.Σ.)  

5.-Γεώργιος Καγιαλής ,  Αντιπύραρχος (11160)  & Παναγίωτης 

Αράπης  Αντιπύραρχος 

6.-Αλεβίζου Μαρία, Δασοπόνος 

7.-Τριανταφύλλου Διονύσιος υπαστυνόμος β (εκπρόσωπος) 

8.-Βασιλάκης Νεκτάριος, Αστυνόμος Β΄ 

9.Κριτσίκης Νικόλαος Δ/ντης τεχνικών υπηρεσιών  

10.-Δημητρόπουλος Νίκος,  Μέλος Ομίλου Φίλων Δάσους 



11. Ζαχαράκης Γεώργιος  Αστυνόμος Β (τροχαία Σαλαμίνας) 

12. Κεφάλας διευθυντής ΔΕΔΔΗΕ Πειραιά  

Μετά την διαπίστωση της απαρτίας ο Δήμαρχος  , πήρε τον λόγο και  

ευχαρίστησε  τα Μέλη  για την συμμετοχή τους στη Συνεδρίαση,  καθώς 

και για την συνεργασία τους με τον Δήμο σε επίλυση προβλημάτων προς 

όφελος των δημοτών. 

Στη συνέχεια ενημέρωσε τα Μέλη , ότι ενόψει  της θερινής περιόδου  ο 

Δήμος με τα  μέσα που διαθέτει και το εργατοτεχνικό προσωπικό του, 

βρίσκεται σε ετοιμότητα να  αντιμετωπίσει έκτακτα περιστατικά που 

πιθανόν να προκύψουν  και θα σταθεί στο ύψος των περιστάσεων. 

 

Στη συνέχεια δόθηκε ο λόγος στους παρευρισκόμενους. 

 

Ο κος Αράπης Παναναγιώτης , Διοικητής 4ου Πυροσβεστικού Σταθμού 

Πειραιά Αντιπύραρχος,  αφού επεσήμανε  την άριστη συνεργασία της 

Πυροσβεστικής με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς αλλά και με την 

αρμόδια υπηρεσία του Δήμου  , μεταξύ άλλων  πρότεινε  τα εξής:  

- εκπόνηση οργανωμένου σχεδίου  με λήψη μέτρων για την μείωση 

του κινδύνου σε περιοχές ιδιαίτερης προστασίας (άλση, πάρκα, 

κατασκηνώσεις κ.λ.π.)   

- διασφάλιση της επικοινωνίας μεταξύ όλων των εμπλεκόμενων 

υπηρεσιών   και οργάνων σε επίπεδο Δήμου για την  απρόσκοπτη 

ροή πληροφοριών  

- τον συντονισμό σε τοπικό επίπεδο της αντιμετώπισης εκτάκτων 

αναγκών και διαχείρισης των συνεπειών που προκαλούνται από 

δασικές πυρκαγιές στα πλαίσια εφαρμογής του γενικού Σχεδίου με 

την κωδική ονομασία «ΙΟΛΑΟΣ» 

- έλεγχος και συντήρηση του επαρχιακού δικτύου με επιστρώσεις 

τμημάτων δρόμων ώστε να διευκολύνεται η διέλευση 

πυροσβεστικών οχημάτων 

- προληπτικός καθαρισμός της βλάστησης στο οδικό δίκτυο και 

απομάκρυνση των υπολειμμάτων καθαρισμού  

- πλήρης ανάπτυξη περιπολιών στα βουνά, από την Πυροσβεστική, 

το Πολεμικό Ναυτικό, την Αστυνομία αλλά και τις ειδικές μονάδες 

σε αυξημένο κίνδυνο (4) 

- εφαρμογή της ισχύουσας νομοθεσίας για τον καθαρισμό ιδιωτικών 

οικοπέδων  

- η πυροσβεστική  δεν εμπλέκεται στον καθαρισμό οικοπέδων. 

- Ζητά την συμμετοχή της υδροφόρας από τον Δήμο  

- Την απαγόρευση της κυκλοφορίας στις δασικές εκτάσεις τις 

ημέρες υψηλού κινδύνου  

- Να συντηρηθεί ο δρόμος που πάει για την περιοχή της Πούντας  

- Να διατεθούν τα πυροσβεστικά οχήματα του Δήμου στους 

εθελοντές και ελπίζει στην καλή συνεργασία με τον Δήμο και 



όλους τους φορείς  

 

 

 

 

Ο κος Καγιαλής  Κων/νος,  Αντιπύραρχος   
 

Ευχαριστεί όλους τους φορείς γιατί την  άψογη συνεργασία αν και 

βρίσκεται μικρό χρονικό διάστημα στην υπηρεσία. 

 

 

Ο κος Αντιμαχήτης  

-Ενδιαφέρεται για την πληρότητα πληρότητα των δεξαμενών   . 

-Η ομοσπονδία τους θα διαθέσει άτομα για θηροφύλακες προκειμένου να 

βοηθήσουν 

 

  

Ο κος Αράπης Παναναγιώτης 

 

-Οι δεξαμενές που εξυπηρετούν έχουν συντηρηθεί και είναι ενεργές.  

 -Υπάρχει πρόβλημα στις δεξαμενές διότι  υπάρχει το καπάκι από πάνω 

που δυσκολεύει την πυροσβεστική , θα χρησιμοποιούνται  μόνο σε 

κατάσταση έκτακτης ανάγκης. 

-Μετά από απόφαση του αντιπεριφεριάρχη θα γίνεται απαγόρευση της 

κυκλοφορίας στους δασικούς δρόμους  

-Ζητάει από την ΔΕΔΔΗΕ να γίνεται καθαρισμός κάτω από τους πυλώνες  

 

 Ο Δήμαρχος  

Ρώτησε  την ΔΕΔΔΗΕ αν έχει γίνει καθαρισμός όπως προβλέπεται. 

 

ΔΕΔΔΗΕ  

Έχει γίνει επιθεώρηση και συντήρηση του ηλεκτρομηχανολογικού 

εξοπλισμού και οι απαραίτητοι καθαρισμοί όπου απαιτείτε  

 

Ο κος Αράπης Παναναγιώτης 

 

Ρώτησε που πάει η καύσιμη ύλη 

 

Κος Νάννος  

 

Ο Δήμος  μπορεί να δεχθεί καύσιμη ύλη σε αδειοδοτημένο χώρο που 

διαθέτει   

 

 

Ο κος Αράπης Παναναγιώτης 



-Η πεζοδρόμηση στο Μπλε Λιμάνι  δημιουργεί πρόβλημα στην 

πρόσβαση των πυροσβεστικών οχημάτων . 

Πρόταση  

1) Να μην παρκάρουν οχήματα όπου κλείνει ο δρόμος με μπάρες  

2) Να υπάρχει σήμανση στα στενά  

-Ο δρόμος που πάει στο νταμάρι και στις κεραίες θέλει συντήρηση και 

υπάρχει η δυνατότητα πυροφυλακίου. 

 

Η κα Αλεβίζου  

 

Προτείνει να γίνουν μελέτες για μικρά έργα 

 

Κος Νάννος 

 

Είναι προς υλοποίηση οι μελέτες 

 

 

Ο Δήμαρχος,   κλείνοντας την Συνεδρίαση ευχαρίστησε όλους τους 

παρευρισκόμενους φορείς για την μέχρι σήμερα άψογη συνεργασία  τους 

εκφράζοντας την πεποίθησή  της ότι και στο μέλλον επίσης θα 

λειτουργήσουν συλλογικά  με την σοβαρότητα και την υπευθυνότητα που 

τους χαρακτηρίζει. 

    

             Ο  Δήμαρχος  Σαλαμίνας 
 
 
            Γεώργιος Παναγόπουλος 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


